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Działając w trybie art 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym zwracam 

się z prośbą o udzielenie informacji czy wobec Wykonawcy prac budowlanych zadania pn. „Budowa 

dróg gminnych: Reja, Wasilewskiego i Zarzecze wraz z oświetleniem ulicznym w Tomaszowie Lubelskim 

w ramach środków Funduszu Dróg Samorządowych" zostały podjęte czynności mające na celu 

mobilizację do zakończenia prac.

Od dłuższego czasu, pomimo sprzyjających warunków pogodowych można zaobserwować, że 

na placu budowy ww. zadania inwestycyjnego nikt się nie pojawia a prace nie zostały ukończone. 

Termin umowny na zakończenia prac jeszcze nie upłynął, niemniej jednak Inwestor dla rozliczenia 

zadania zobowiązany jest w określonym czasie do przyjęcia prac. Można domniemywać, że zejście 

z placu budowy jest celowym zabiegiem Wykonawcy, który liczy na dokończenie zadania na ostatnią 

chwilę, kiedy to Inwestor niejako nie będzie miał wyjścia aby odebrać roboty.

Zauważyć należy, że wykonywanie pozostałych do zrealizowania prac w odpowiednich 

warunkach pogodowych determinuje jakość. Zastanawiające i budzące niepokój jest więc to, 

że w  okresie sprzyjającym postęp prac jest niezauważalny.

Proszę jednocześnie o szczegółowe rozliczenie Inspektora Nadzoru Inwestorskiego 

z podejmowanych w ostatnim czasie działań w  tym zakresie.

Nierzetelne wywiązywanie się z zapisów umownych zarówno Wykonawcy jak i Nadzoru winno 

rzutować negatywnie na przyszłą współpracę z Miastem.

Mając na uwadze powyższe, w trosce o ważny interes społeczny proszę o zajecie stanowiska 

w  przedmiotowej sprawie.
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